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Tids-

punkt 

Emne og evt. bilag Proces og 

drøftelsesform 

Ansvarlig Referatet  

17.30-

18.00 

0. Oplæg om udskudt klassedannelse ved. Helle og Christina  Drøftelse  Kim   Oplæg er udskudt på grund af sygdom 

I stedet er Anna fra Brug Folkeskolen på besøg 

Vi samarbejder i forvejen med Brug Folkeskolen. 

Anna præsenterer konceptet Politisk Valgsalon, som er 

et møde mellem forældre, politikere, forvaltning og 

skoleledelser.  Den Politiske Salon vil i år fokusere på 

udfordringer med udsivning i udskolingen.  

Den Politiske Salon ønsker at gøre politikerne 

opmærksomme på problemstillingen og drøfte 

løsningsforslag og drøfte mulige indsatser. 

Vi har en del privatskoler i området, hvor det i nogle 

familier er tradition for at skifte til disse i udskolingen. 

Det er vigtigt at vi fortsat kommunikerer at vi er en skole 

i udvikling. 

Man kan forvente, at der måske kommer ca. 50 til en 

sådan debataften. 

Kim pointerer at der er brug for lokale løsninger frem for 

fælles løsninger for alle KBH´s skoler 

18.00-

18.05 

1. Godkendelse af dagsorden, referat og valg af ordstyrer  Godkendelse Ida/Kim Afbud fra Charlotte, Michael og Karen Mette 

Carina er blevet kontaktet i forhold til ønske om fortsat 

deltagelse 

Referat er godkendt 

18.05-

18.15 

2. Nyt fra elevrådet og KESO.  Elever fortæller Elevrådet  Til elevrådsmødet i udskolingen er der talt om 
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Hvad de forskellige elevrådsrepræsentanter er optaget 

af 

Vigtigt med plads til forskellige holdninger  

Tingene skal blive hørt og der skal handles på det 

Skolen skal være så god som muligt og alle skal have 

det godt 

Vil gerne have medindflydelse – kan gøre en forskel fx 

flere skraldespande  

Elever skal også være med til at bestemme  

Det fysiske arbejdsmiljø fx bedre stole 

Elevdemokratiet er vigtigt! 

Skolen skal være mere bæredygtig fx i forhold til 

sortering af skrald 

Renere toiletter og fyldte sæbedispensere! 

Vil gerne være med til at løse problemer i praksis  

 
Bæredygtig - sortering af skrald. Der er allerede 3 

forskellige skraldespande i klasserne. Der skal være 

flere store skraldespande i gården til papir, bioaffald og 

restskrald 

Være med til at løse de udfordringer der kan være på 

skolen 

Ønsker at deltage i Team - Rynkeby løbet 
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18.15-

18.35 

PAUSE     

18.35-

18.45 

3.  kontaktforældremøde / årsberetning Orientering og 

drøftelse 

Ida  Forslag til dagsorden 

• Skolebestyrelsens årsberetning og indsatser 

• Workshop om lektier 

• Kommentarer til elevrådets udkast til 

”Lundehusskolens Fællesskabsaftale”.  
 

18.45-

18.55 

4.  Lærernes dag Drøftelse Kim Tirsdag d. 5. oktober - medarbejdernes dag 

Elevrådet vil drøfte mulige indslag. 

Tidligere år har der været morgenbrød, kage, tale, 

flagalle osv.  

Forslag om en morgenpose til alle med brød og juice. 

Caroline skriver en hilsen - Bodil printer ud. Elevrådet 

hjælper med at dele ud. 

18.55-

19.05 

5.  Elevtilgang og -afgang (Bilag kommer senere) Orientering og 

drøftelse 

Kim En lille elevtilgang. Det er fortsat i udskolingen, at der er 

den største udsivning.  

19.05-

19.15 

6. Økonomi - 3. prognose (Bilag kommer senere)     Orientering Kim Udskudt 

19.15-

19.30 

7. Input til mobil- og madpolitik samt trivselstimen  Drøftelse  Ida/Kim Nuværende praksis - mobiltelefoner 

I 6. klasse afleverer eleverne mobilerne om morgenen, 

og får dem først om eftermiddagen. 

Fra 7. klasse og op får de dem i pauserne.  

Vi drøfter med Camilla om man evt. kan lave en anden 

betalingsordning end med mobile -pay i 

Lundehuscafeen. Kan man fx indbetale et månedligt 

beløb. Hvis dette er muligt, kan vi drøfte en mobilpolitik 
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hvor eleverne fra 7.klasse også først får deres telefoner 

i slutningen af skoledagen. (Lige nu bruger de mobile 

pay i boden). En langsom indfasning startende med 

nuværende 6. klasse, som er vant til ordningen.  

I udskolingen må der ikke spises chips, energidrikke og 

slik på skolen. 

Der opfordres til, at der bliver talt sundhed med 

eleverne og at inddrage sundhedsplejerskerne i 

forældresamarbejdet, hvis vi oplever udfordringer. 

Forslag om at man inddrager udgangsforbuddet i 10-

pausen, også for at styrke fællesskabet. Elevrådet skal 

inddrages, hvis der skal laves ændringer for hele 

udskolingen. Lige nu inddrager vi ordningen på enkelte 

årgange, hvis vi oplever at ordningen bliver misbrugt, fx 

ved uacceptabel adfærd uden for skolen eller at 

eleverne kommer for sent.  

Der er brug for en politik, hvis der bliver forventet at 

lærerne skal forholde sig til, hvad man uddeler på 

fødselsdage, har med i madpakker osv.  

Trivselstimen 

Forslag om, at der bliver udarbejdet et årshjul for 

trivselstimerne med forskellige temaer.  

En drøftelse i medarbejdergruppen - om hvad målet er 

med trivselstimerne, og hvilke temaer der er relevante.  

Skal vi omdøbe timerne til klassemøder/trivselsmøder 

og udarbejde en fast struktur for møderne 

Vi tager punktet med på et elevrådsmøde og et 

dialogmøde  
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19.30-

19.40 

8. Spørgsmål fra medarbejdere   Orientering og 

Drøftelse 

Kim Ingen spørgsmål 

19.40-

20.00 

9. Orientering fra skoleleder (herunder corona), formand øvrige 

bestyrelsesmedlemmer.   

Fremlæggelse og 

kommentering 

Kim Der er lavet et netværk for skolebestyrelsesmedlemmer 

på specialskoler. Majbritt deltager på disse møder.  

Der er en aktivistisk/politisk tilgang i netværket. 

En oplevelse af, at der på Lundehusskolen er et tættere 

fællesskab på skolen nu imellem almen og 

specialklassen - også i skolebestyrelsen. 

I Lundehuset oplever vi, at nogle af de elever, der bliver 

visiteret nu, er mere udfordrede end tidligere.  

Vi oplever et mindre konfliktniveau i pauserne. 

Legeambassadørerne på 5. årgang er kommet rigtig 

godt i gang. Idrætsprojektet laver forskellige tiltag i 

udskolingen i flere af pauserne og Ungdomsklubben. 

RYAC er her to gange om ugen for at lave aktiviteter 

med 8. og 9. klasse.  

Lundehuscafeen i udskolingen er også kommet godt fra 

start og er meget besøgt. Vores skolesocialrådgiver har 

frem til jul fået en dag mere om ugen på skolen til at 

arbejde forebyggende og foregribende med fravær. 

20.00-

20.10 

10. Henvendelser fra forældre Orientering og 

drøftelse 

Ida Henvendelse angående de udfordringer der kan være 

ved, at vi holder det første forældremøde - med en halv 

time fælles.  

Det kan føles lidt overfladisk, hvis ikke der er tid til at 

være ude i klasserne. 

Det er positivt at opleve sig som en større 

forældregruppe - og se alle lærerne på årgangen. 
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Vi holder mødet fysisk på Skolen. Skolen sørger for mad.  

Forslag om 1. forældremøde - ledelse og klassen 

Forslag om 2. forældremøde - årgangen og klassen 

Vi tror på, at det har en positiv effekt at vi starter fælles,  

20.10- 

20.30 

10. Eventuelt 

 

  Der bliver efterlyst et køleskab til årgangene. Kim 

undersøger, hvad der evt. er muligt. 


